
 

 

Betreft: Schriftelijke vragen van VVD fractie. 
Onderwerp: Lokale effecten vluchtelingenwetgeving 

 
''Binnenkort gaat de nieuwe wetgeving omtrent het verplicht opvangen van 
vluchtelingen/asielzoekers in gegaan, een wet die veel teweeg heeft gebracht en waarbij de 
VVD Albrandswaard een aantal vragen heeft'' 
  

• Wat zijn de gevolgen voor Albrandswaard van de nieuwe wet? 

o Welke normen heeft de minister voor Albrandswaard gesteld? 

o Voldoet de gemeente Albrandswaard aan deze normering? 

• Is de gemeente Albrandswaard één op één benaderd om meer 
vluchtelingen/asielzoekers op te vangen, zo ja hoeveel opvang plekken worden er 
gevraagd? 

• Is het college van Albrandswaard zelf voornemens om het initiatief te tonen om nog 
meer vluchtelingen/asielzoekers op te vangen? 

• Hoe verloopt de opvang momenteel op de verschillende locaties binnen onze 
gemeente? 

o Wat zijn de signalen vanuit de verschillende wijken waar opvang recent is 
gerealiseerd. 

• Is er actief contact tussen de gemeente Albrandswaard en het COA om de 
doorstroom te voorspoedige? 

• Hoe lang is het college van Albrandswaard voornemens om de huidige opvang 
plekken nog te gebruiken? 

• Hoeveel opvang plekken hebben wij momenteel en op welke locaties ? 

  
Om meer lucht te creëren binnen de beschikbare voorraad betaalbare huurwoningen 
woningvoorraad heeft het college eerder met de raad gesproken over semi permanente 
woningbouw. Gezien deze relatie tussen beide onderwerpen heeft de VVD de vraag: 
  

• Hoe staat het met de ontwikkeling van semi-permanenten woningen? 

• Ziet het college de relatie tussen de semi-permanente woningen en de opvang van 
vluchtelingen ? 

 

Namens de VVD-Albrandswaard fractie 

 


